
油压陶瓷柱塞泵

产品名称 油压陶瓷柱塞泵

公司名称 扬州世纪名扬环保科技有限公司

价格 面议

规格参数 型号:YB-140单缸
型号:YB-140双缸
型号:YB-200双缸

公司地址 江苏省扬州市宝应县安宜工业园区金宝西路118
号

联系电话 0514-88289799 18115117099

产品详情

       YB系列油压陶瓷柱塞泵为液压驱动单双缸作用陶瓷柱塞泥浆泵。该泵具有运行平稳、噪音低
、压力高、压力波动小、体积小、重量轻。安装维修操作方便、使用寿命长等特点。主要用于各类型压
滤机供浆，亦可用来长距离输送泥浆、清（污）水、煤浆（或其他悬浮液）。

     YB series hydraulic ceramic piston pump is worked by ceramic plunger, which is hydraulic driven on Single
and double cylinder. The pump has a smooth operation, low noise, high pressure, pressure fluctuations, small size,
light weight. Installation and maintenance easy operation, long life and other characteristics. Mainly used for various
types of pressure Filter for slurry, can also be used long-distance transmission for slurry,clean (sewage) water, coal
slurry (or other suspension).
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